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Genomförande 
- Enkäten är gjord i Mailchimp i klubbens egen regi 

- Utskick till den mejladress som använts för registrering av medlemskap. Konsekvens: Endast 

ett svar per familjemedlemskap  

- Två påminnelser till samma e-post 

- Antal svar 198 av totalt 434. Svarsfrekvens 46 procent. OBS att enkäten endast handlar om 

discgolf vilket gör att vissa medlemmar inte har svarat, så den egentliga svarsfrekvensen är 

närmare 50 procent.  

- Enkäten genomförd november 2023 

 

Tyvärr är rapportfunktionen i SurveyMonkey ganska dålig så rapporten är gjord med klipp-och-klistra.  

 

Kommentar till resultaten 

Detta är endast en resultatrapport, styrelsen har inte hunnit arbeta igenom resultaten. En 

sammanfattning av resultaten och förslag inför 2024 kommer att presenteras inför årsmötet. 

 

 

 

 

 



 

 

(Sammanställning kommer!) 

 

 

 

 

 



 

 

 

  

Aldrig Någon Någon Ca 1 Flera 

enstaka gång per gång per gånger i 

gång månad vecka veckan 



Följdfråga till dem som inte deltagit i veckogolfen: 

 

 

  



 

Andra tider 

Bor för långt borta 

Egentligen inte, jag är nyinflyttad och har 

faktiskt inte hunnit delta på veckogolfen, men 

kommer försöka prioritera det i vår! 

Fler kortare så att det kan bli senare på 

kvällen. 

Har annan träning på Tisdagar och Torsdagar. 

Skulle vara kul om ni körde Måndag eller 

Onsdag någon vecka :) 

Har inte aktivt sökt mig dit men vill ni få fler 

deltagare skulle jag göra det tydligare. 

Har lite svårt att spela med andra när man inte 

känner sig så bra på sporten, när man blir lite 

bättre kanske man kommer våga. Hade varit 

lättare om man hade en polare med och se 

kanske 2 andra som man då inte känner !  

Har spelat länge men är inte "bra" - skulle vara 

bra om det fanns något "instegstillfälle" som 

är särskilt riktat till sådana som inte tävlat 

tidigare för att de inte tror att de platsar 

Inte direkt  

Inte egentligen  

Jag har inte bott i Uppsala under året. 

Jag har varit med någon gång tidigare och 

upplevde att det tog för lång tid, delvis för att 

det korkade igen på långa hålet på Röbo. Svårt 

att göra så mycket åt det dock, det vore ju lite 

trist med en alternativ tee.  

Kanske ha olika grupper för bra resp mindre 

bra spelare. Känns inte så lockande att vara 

med när jag går Ulltuna på runt +20  

Kanske någon form av seedning för att kunna 

gå med jämnbördiga. 

Nej 

Nej 

Nej 

Nej 

Nej 

Nej jag behöver bara bli lite bättre. 

Nej men svaren till frågorna är lite tokigt 

ställda: ”inte så intresserad av tävlingar” -> 

”mycket viktigt”          

Nej, det har varit tidsbrist från mig. 

Nej, det hänger nog mest på mig själv. 

Nej, har tyvärr varken ork eller tid med den 

mellan barnens alla aktiviteter  

Nej, jag ska försöka vara med mer till nästa 

säsong är planen. 

Nej, jag tycker att det är roligt att ni vill träffas 

och tävla ihop, men jag är inte så intresserad. 

Uppskattar att möjligheten finns! 

Nej, pendlar från Stockholm, så det är omöjligt 

att hinna på vardagar. 

Nej, spelar för skojs skull.  

Nej, tycker att det är bra som det är. Har haft 

mycket annat i livet senaste tiden och har 

därför inte kunnat prioritera veckogolf. 

nej,jag är "understödjande mamma-medlem" 

nix, jag vill bara ha tillträde till banorna 

Oklart. Framförallt beror det på min egen 

osäkerhet. 

Så fort tid finns är jag sugen på att vara med. :) 

Tror inte det 

Vet ej 

  



 

 

 

 

 

  

 

Vintergolfen 

 

Klubbmästerskap 
 

Någon annan 

tävling i Uppsala 

Organiserad 

utomhusträning 

Organiserad 

inomhusträning 

Arbete med 

skötsel av banor 



 

Har du några förslag på förändringar av logotypen? 

Behåll den - traditioner ger kontinuitet och 

tillhörighet  

Behövs mer detaljer och lite mer liv i den 

Bort med gubben, in med något som 

kännetecknar Uppsala. 

Det är jag som har skapat den och jag har fler 

varianter på den som kan användas för fler 

ändamål. Dessa kanske inte styrelsen har 

tillgång till idag. 

Flera färger 

Färglägg 

Havsörnen är Upplands landskapsdjur.   

Upplands landskapsblomma kungsängsliljan  

Att skapa en siluett med en Discgolfkorg eller 

använda nuvarande ”gubbe” så man ser 

sammankoppling till den gamla.  

Inga förslag 

Invertera färgerna. Inkludera något element 

från Uppsala eller någon av banorna.  

jag tycker det är ett större problem att vi inte 

har en grafisk profil snarare än att logotypen 

är dålig. Jag skulle uppskatta om profilkläder 

har samma nyanser från år till år. 

Kankse att discgolf ska nämnas 

Kanske en mer stilren design och lite färger? 

Kanske något som visar att det är ”Uppsala”. 

Kanske involvera något i den som har med 

Uppsala som stad att göra! 

Kontakta disc-o-bag för samarbete.  

Lite färg kanske 

Logotypen borde knyta an till klubben och 

Uppsala. Den nuvarande logotypen är väldigt 

intetsägande och inte heller könsneutral. 

Logotypen bör skapa en identitet för klubben. 

Mer fokus på Discgolf och mindre på Frisbee 

då Discgolfen är klart dominerande och bör 

framhävas i mina ögon. 

Den är dålig och bör 

bytas 
 

Den duger – den kan 

vara bättre men det 

känns inte viktigt att 

lägga tid på 

Den är bra som den är 

– jag har gärna kvar 

den 

 

Ingen uppfattning 



Min 23-åriga son jobbar med sån't där och är 

superduktig. Han skulle troligen kunna böra 

förbättringar. 

Modernare typsnitt och annan utformning 

Något med Uppsalas siluett för att lätt känna 

igen loggan. 

Något som mer syftar på området vi klubben 

hör hemma vid. Istället för en generell bild på 

discgolf/frisbee 

Något som representerar uppsala och är 

relaterbart. Exempelvis slottet, domkyrkan 

eller liknande landmärken 

Något som är modernare, gör bra reklam för 

klubben, något folk kan vara stolta över och 

vilja bära samt har anknytning till 

Uppsala/Uppland. 

Om man ändrar den och behåller en silhuett 

bör man försöka få den könsneutral. Jag 

uppfattar den nuvarande som en man. 

Sätt skor på killen och byt namn till "Uppsala 

Discgolf" eller liknande. Att vi använder 

"Uppsala frisbee" under loggan känns inte 

100. 

Uppsala har en unik siluett, jag har jobbat en 

del med grafisk illustration åt kår och 

studentverksamhet tidigare och använde den 

återkommande. Googla på "Uppsala siluett 

vector" så hittar ni bra inspiration. Vill ni jobba 

på ett bredare perspektiv kan det vara kul att 

ta fram ett "brand"-formspråk där ni 

bestämmer färger, fonter och i vilka 

kombinationer som det ska användas. Det kan 

även vara bra att ta fram olika versioner som 

används vid olika tryck, ett för mail-signatur 

eller dokument format, ett för cirkulära tryck 

för typ på discar samt ett för banderoller eller 

större tryck på kläder eller liknanden. Då är 

det format ni har idag är ett bra exempel på en 

sådan typ av logga. 

Varför fundera på logotypbyte? 

 

  



 

Direkt efter frågan ställdes en följdfråga: ”Vilket alternativ tycker du är allra viktigast att prioritera i 

frågan ovan”. 150 personer svarade på följdfrågan. Resultatet på den redovisas i samma diagram.  

 

Svaren har sorterats. Originalordningen framgår av det inledande numret till varje alternativ.  

 

 

3%

1%

1%

2%

2%

4%

1%

3%

3%

10%

4%

11%

5%

49%

8%

8%

11%

12%

18%

18%

19%

19%

19%

21%

23%

28%

31%

67%

3. Mer veckogolf

11. Mer arbete för att förebygga och
hantera skador (ta bättre hand om nya…

5. Mer stöd till dem som tävlar för klubben

14. Annat (Ange här:)

6. Fler utbildningstillfällen för nya spelare

13. Bättre underhåll av befintliga banor

4. Fler tävlingar

9. Fler riktade aktiviteter kring discgolf för
kvinnor

10. Fler klubbevent utöver tävlingar

1. Fler enklare banor (6 - 9 hål, helst nära
bebyggelse)

7. Fler utbildningstillfällen för erfarna
spelare

8. Mer satsningar på barn och unga

12. Bättre rutiner för hantering av
upphittade discar

2. Fler tävlingsbanor (18 hål, kan ligga en
bit bort)

Flera
alternativ

Endast ett
alternativ
(följdfråga)



 

Samtliga alternativ som angavs under ”annat” återges här: 

avstånds-skyltar på fältet i Ultuna så man ser hur långt man kaster 

Bana i hammarskog eller Wiks slott 

Bra om banorna finns kvar i samma områden, men utkast och korgar kan flyttas. 

Byt tillbaks tee på 7 på röbo. Den känns mer farlig än originaltee 

Bättre kommunikation från styrelsen, väldigt ojämnt informationsflöde. Reaktivt istället för proaktivt. 

Nyhetsbrev påbörjades men bibehölls bristfälligt. 

En bättre kommunikation från styrelse till medlemmar. Regelbundna mail föll snabbt bort. 

Fler banor som kan avlasta Dommarn och även Ultuna.  

Fler pdga tävlingar  

Fler övningskorgar (såklart upp till kommunen) utplacerade i tex parken vid ån industristaden m.m 

Få ta över ansvaret för vissa banor, tex röbo 

Lite tydligare kommunikation ang. vad som finns att hjälpa till med. Samla gärna allt på hemsidan, 

många som inte använder Facebook. 

mina killar har påtalst att östra uppsala skulle behöva nån bra bana,att fokus är på södra delarnaav 

stan 

Om inte annat så gärna en kortbana i Slavsta/Årstatrakten. Men hellre en nya 18-hålare 

Punkt 13 kändes fel för det gjorts grym hantering av banorna men gräset på röbo skulle kunna klippas 

oftare. Var stundtals svårt att hitta disken pga långt gräs 

Skulle gärna se att den avbrutna Flogstabanan blir verklighet. 

Sponsorer  

Ta bort is på tee:r under vintern 

Ta bort kravet på medlemsskap för att få spela på Ultuna 

Tycker att Rosendal layout skulle behöva justeras lite (speciellt hål 7 och 8) och den skulle även 

behöva rensas lite på småträd imo. 

Tycker ni är jätteduktiga och jobbar på så bra som ni gör!! 

Vad vill ni göra för typ av verksamhet av klubben? Ska det driva in så mycket folk som möjligt, ska det 

göra sporten tillgängligt eller ska man få in så mycket pengar som möjligt för att kunna hög standard 

på skicket av banorna?   

  



Övriga synpunkter och förslag till klubben 

Bangruppen borde gå en guldstärna! Jag är så glad att kunna spela på fina banor. 

Börjar bli trångt på banorna nu när de är så populärt 

Cred till bangruppen!  

Fantastiskt jobb i år 

flera träningar vore kul, med specifika tips för att kunna förbättra sig 

Fortsätt med det bra jobb ni utför idag. 

Grymt arbete av styrelse, barngruppen och volontärer! Klubben har gjort många framsteg med 

mycket utveckling och kvalitetshöjande åtgärder!  

Inga j***a enkäter 

Jag (och många med mig) skulle uppskatta om det var möjligt att starta veckogolfen (tisdagar och 

torsdagar) åtminstone 30 minuter senare (18:30) de månader det är möjligt då det blir för tajt att 

hinna till klockan 18 för det mesta. 

jag tycker att klubbens mål ska bli tydligare och bättre kommunicerande till medlemmarna.  

Jag vet inte om det hjälper något, men jag fick en känsla av att det kanske går att bygga en 18-håls 

bana vid Vänge elspår. Det finns gott om plats, och jag har sett att fler träd har huggits ner. 

Keep up the great work! 

Mer riktiga banor 

Mkt bra arbete 

Ni gör  ett grymt jobb med banorna och allt arbete! Fortsätt så! 

Ni gör ett ett jättebra jobb! 

Ni gör ett kanonbra jobb med både drift och underhåll. Heja! 

Ni är bäst! 

Om det finns planer på att utöka antalet tävlingsbanor vore det bra om det finns busshållplats 

hyggligt nära, så att det är tillgängligt för fler. 

regelbunda träningar under sommarhalvåret vore uppskattat  

Samlad info på hemsida,  Vad finns det att hjälpa till med?  När det gäller banunderhåll, vad finns att 

göra?  Får vem som helst göra vad som helst?  Kan hjälpa med hemsida alt. annan teknik?  Ni gör ett 

grymt jobb!   

Skulle gärna ha hoppat på teknikurstillfällen i somras men då var det åldersgräns. Barnen är 14+17 år 

och har hållit på sedan de var ett par år, så de skulle säkert klara av att göra det som kursen tog upp. 

Kanske kan man ange att man kan "söka dispens" på åldersgräns-evenemang om barnen inte är 

nybörjare utan minst lika bra som mig 

Skulle ju vara roligt med +60 klass någon gång! 



Sluta använda facebook för event 

Som sagt, ta bort kravet på medlemskap för att få spela på Ultuna 

Svårt att växa om det är kö på banorna. Sedan viktigt att ta hand om de som spelar så att de vill vara 

klubbmedlemmar. 

Tack till er eldsjälar som håller klubben levande! Mycket inaktiv idag pga annat i livet men stöttar med 

medlemsavgiften i alla fall! 

Tycker klubben borde satsa på en tävlingsbana av hög kvalitet. Då uppsala expanderar mycket tror jag 

den behöver ligga en bit utanför stadskärnan men där bör finnas möjligheter att arrendera mark på 

lång sikt och således få möjlighet att designa en bana som vi själv vill ha den och kan då  slippa 

problem i form av fastighetsägare som vill dra spårvagnar och annat över banan 

Tycker ni har en fantastisk bana vid Ultuna som jag rankar högt bland de banor jag spelat vid.     Jag 

hoppas att den långsiktiga planen finns med och att man tar höjd för att den eventuellt inte kommer 

finnas kvar i samma sträckning som finns idag. Läget är så fint, synd att det inte finns så många bra 

andra platser i Uppsala där det skulle kunna gå att anlägga en bra bana?    Har ni kollat något ute vid 

Lövstalöt och sandgropen/marken som finns där öster om Gävlevägen? Där är den ändå skapligt 

kuperat och inte så mycket anlagt, marken är av sand så jag vet inte hur det praktiskt skulle vara att 

ha en bana i det underlaget, men blir ju inte så lerigt! 

Uppsala är fantastiskt att spela discgolf i! Önskar bara att de fanns någon mer 18håls bana (Större 

skogsbana), men allt sköts fantastiskt bra och vad jag uppfattat från andra persorner i andra klubbar 

att Uppsala fått ett sånt sjukt lyft innom Discgolf senaste 2åren.  Stor cred till alla som lägger ner sin 

fritid för att hjälpa Discgolfen att växa i Uppsala och överlag sköter allt med bravu! 

  



 

 

 

 


